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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr CII/2023 

CII Sesja w dniu 25 maja 2023  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 o godz. 14:40, a zakończono o godz. 18:24 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła CII 

Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 13 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 



2 

 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z CI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.04.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3128/51, nr 3133/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3129/51, nr 3130/51, nr 3131/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności 

działki nr 3132/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3123/51, nr 2125/51, nr 2126/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności 

działki nr 3124/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 2122/51, nr 2127/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3117/51, nr 3119/51, nr 3120/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności 

działki nr 3118/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3116/51, nr 3121/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 
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działek nr 3111/51, nr 3115/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 

3113/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3010/51, nr 3112/51, nr 3114/51 położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3090/51, nr 3092/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 

3094/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3091/51, nr 3093/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3083/51, nr 3089/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3084/51, nr 3088/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 

3085/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2023-2029.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok.  

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

23. Komunikaty i informacje. 

24. Zakończenie. 

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek o połączenie punktu 5 z punktem 6 oraz głosowanie w 

pierwszej kolejności o zasadności skargi następnie o bezzasadności. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o połączeniu punktu 5 z punktem 6 i głosowanie w 

pierwszej kolejności o zasadności skargi następnie o bezzasadności. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z CI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.04.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3128/51, nr 3133/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3129/51, nr 3130/51, nr 3131/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa 

własności działki nr 3132/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. 

Spokojnej w Lędzinach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3123/51, nr 2125/51, nr 2126/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa 
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własności działki nr 3124/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. 

Spokojnej w Lędzinach 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 2122/51, nr 2127/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3117/51, nr 3119/51, nr 3120/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa 

własności działki nr 3118/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. 

Spokojnej w Lędzinach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3116/51, nr 3121/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3111/51, nr 3115/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności 

działki nr 3113/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3010/51, nr 3112/51, nr 3114/51 położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3090/51, nr 3092/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności 

działki nr 3094/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3091/51, nr 3093/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3083/51, nr 3089/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 3084/51, nr 3088/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności 

działki nr 3085/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w 

Lędzinach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2023-2029.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok.  

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

22. Komunikaty i informacje. 

23. Zakończenie. 

3. Przyjęcie protokołu z CI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.04.2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu, 

więc poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.04.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca poinformowała, że radni sprawozdanie otrzymali . 

Radna Anna Wysocka zapytała o zrobienie odwodnienia na ul. Hołdunkowskiej bocznej? 

Przewodnicząca zwróciła uwagę na nierozliczone deklaracje podatkowe. 

Naczelnik Wydziału Budżetu Beata Szczygieł poinformowała, że toczą się postępowania, 

mieszkańcy są wzywani na spotkanie w celu rozliczenia deklaracji podatkowych. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji omówił tematykę skargi złożonej przez 

mieszkankę. 

Przewodniczący poinformowała, że Komisja nie wydała jednoznacznej opinii zarówno o 

zasadności skargi jak i bezzasadności. 

Przewodniczący zawnioskował o dołączenie do uchwały uzasadnienia poprzez głosowanie 

Rady Miasta. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agata Kukier odniosła się do skargi oraz 

wyjaśniła przepisy jakie obowiązywały podczas rozpatrywania wniosku złożonego przez 

skarżącą. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek zapytał który artykuł jaki 

przepis prawa wskazuje, że sprawa nie pozostaje w obiegu administracyjnym, pozostała bez 

rozpatrzenia bez wydanej decyzji. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił cyt.: „ja rozumiem że co do zasady sprawy kończą 

się z chwilą z chwilą wpływu wniosku no to sprawa musi być jakoś załatwiona tak zgodnie z 

KPA tym formom załatwienia sprawy jest ta decyzja administracyjna przeważnie lub 

czynność materialno - techniczna w postaci załatwienia wniosku natomiast tutaj sytuacja 

wygląda w ten sposób że wpłynął wniosek pani otrzymała informację o pozostawieniu 

wniosku bez rozpatrzenia bo tak ustawodawca przewidział taki sposób załatwienia sprawy w 

przypadku jeżeli wniosek dotyczy wypłaty dodatku na drugie gospodarstwo domowe 

znajdujące się pod jednym pod tym samym adresem tak wówczas zdecydowała kolejność 

zgłoszeń pierwszy wniosek został załatwiony pozytywnie natomiast drugi wniosek jeżeli 

wpływały kolejne wnioski na ten sam adres a dotyczyły odrębnych gospodarstw domowych 

to ustawodawca nie przewidywał możliwości wypłaty kolejnego dodatku dodatku tego 

świadczenia na ten sam adres w związku z tym ustawodawca przewidział załatwienie sprawy 

w ten sposób że informował organ był zobowiązany do informowania strony o pozostawieniu 

wniosku bez rozpatrzenia i pani nie zgodziła się z takim sposobem załatwienia sprawy złożyła 

z uwagi na to że to nie była decyzja więc nie mogła się od tego odwołać złożyła właściwie i 

zgodnie z przepisami złożyła skargę na bezczynność organu do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego i Samorządowe Kolegium Odwoławcze rozpatrywało sprawę dotyczącą 

skargi na bezczynność organu w zakresie niezałatwienia w terminie w terminie tego wniosku 

który złożyła i SKO stwierdziło że w tej sprawie nie zachodzi żadna bezczynność organu z 

uwagi na fakt że organ zasadni poinformował na tamten czas stronę o tym że wniosek 

pozostawia się bez rozpatrzenia w takiej sytuacji ta sprawa jest zakończona ona nie będzie już 

w żaden sposób rozpatrywana ponieważ w tej sprawie decyzja nie będzie żadna wydana 

sprawa została zakończona administracyjnie właśnie informacją o pozostawieniu wniosku bez 

rozpatrzenia czyli formalnie na etapie formalnym jeszcze ta sprawa została zakończona nie 

merytorycznym tak bo jeżeli byśmy weszli w rozpatrywanie sprawy w zakresie 

merytorycznego zasadności tego wniosku wówczas musiałaby być wydana albo decyzja albo 

załatwienie sprawy pozytywne zgodnie z wolą wnioskodawcy natomiast jeżeli my nie 

wchodzimy już w ten etap merytoryczny rozpatrzenia sprawy czyli kończymy sprawę organ 

kończy sprawę na etapie formalnym to wówczas pozostawia wniosek bez rozpatrzenia 

zgodnie również z tym co ustawodawca przewidział i w takiej sytuacji strona jedyne co może 

zrobić to złożyć tą skargę na bezczynność organów strona to złożyła czyli wyczerpała te 

swoje prawa które jej przysługiwały SKO rozpatrzyło tą skargę i stwierdziło że w tej sprawie 

nie zachodzi żadna bezczynność organu ponieważ organ załatwił tą sprawę na etapie właśnie 

tym formalnym i to kończy sprawę na ten moment nie ma już pani już nie ma możliwości 
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złożenia nowego wniosku bo upłynęły terminy ustawowe tamten wniosek który złożyła został 

pozostawiony bez rozpatrzenia czyli tamta sprawa administracyjna Jest zakończona i na ten 

moment czy państwo uznacie tą skargę zasadą czy nie ja rozumiem też jakby interesy 

mieszkańców tak w sensie takim że no wiadomo że no ten dodatek był dla mieszkańców 

natomiast na ten moment jakby nie ma możliwości już więcej zrobienia czegokolwiek tak i 

tutaj jakby rozpatrzenie bez względu na to jaka będzie rozstrzygnięcie Rady Miasta to to nie 

wpłynie w żaden sposób na możliwość załatwienia tej sprawy bo pani dyrektor teraz nawet 

nawet jakby chciała to ona też nie jest w stanie nic już z tą sprawą zrobić ponieważ termin na 

złożenie kolejnego wniosku upłynął już zgodnie z ustawą tamten wniosek zakończył się 

administracyjnie ponieważ został pozostawiony bez rozpatrzenia zgodnie z tym co 

ustawodawca przewidywał taki sposób taki sposób postępowania przez organ w przypadku 

jeżeli zaistnieje taki stan faktyczny i organ wywiązał się ze wszystkich swoich obowiązków 

ustawodawca no niestety niefortunnie tak skonstruował te przepisy po nowelizacji że 

doprowadził do tego że niestety no część mieszkańców mając świadomość czy też nie część 

złożyło te ponowne wnioski o wypłatę tych dodatków a część nie złożyło i jednocześnie 

problem tutaj się jakby rodzi też taki że ustawodawca nie nałożył tak naprawdę na ani na 

organy ani na nikogo obowiązku informowania mieszkańców o możliwości złożenia 

ponownie takiego wniosku tutaj jakby jest cały ten problem podejrzewam że z tą sprawą i też 

niezadowoleni mieszkańcy tak w tym zakresie natomiast trudno jest mi oceniać tak bo to już 

jest państwa jakby decyzja jak państwo zagłosujecie natomiast problem jest taki po prostu że 

z tą sprawą niewiele się da na ten moment zrobić bo sprawa administracyjnie się zakończyła  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odniósł się do wypowiedzi Mecenasa 

Wojciech Berendowicza. 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała o ilość wniosków pozostawionych bez rozpatrzenia. 

Dyrektor Agata Kukier poinformowała 297 wniosków po zmianie przepisów ponownie 

wpłynęło 653. 

Radny Paweł Wanot wyjaśnił swoje stanowisko oraz odniósł się do wypowiedzi 

Przewodniczącego Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji Łukasza Kuczka. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie skargi 

na działalność dyrektora MOPS. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie nad uzasadnienie do uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

dyrektora MOPS w sprawie zasadności skargi o treści: „W skardze został podniesiony temat 

dodatku węglowego a mianowicie problemu jaki pojawił się przy nowelizacji ustawy. MOPS 

po zmianie przepisów informował mieszkańców że nie należy się dodatek węglowy dla 2 

gospodarstw domowych, jednak po kolejnej nowelizacji już nie uważał za stosowne 

poinformować mieszkańców, że dodatek się należy. Wniosek Pani Izabeli został 

pozostawiony bez rozpoznania co należy rozumieć, że nadal jest w obiegu administracyjnym, 

ponieważ nie było decyzji odmownej. Na stronie ministerstwa co do spraw bez rozpoznania 

można znaleźć następujące informacje: do postępowań w sprawie wypłaty dodatku 

węglowego w którym do dnia wejścia w życie przepisów ustawy z 27 października 2022 roku 
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nie dokonano wypłaty środków dla wnioskodawcy lub nie wydano decyzji odmownej 

przyznania świadczenia, należy stosować znowelizowane przepisy ustawy o dodatku 

węglowym a decyzja w tej konkretnej sprawie nie była wydana przekazano jedynie 

informację o pozostawieniu wniosku bez rozpoznania. Znajduje tu również zastosowanie 

artykuł 81 KPA. Jeżeli przedmiotem postępowania administracyjne jest nałożenie na stronę 

obowiązku bądź ograniczenie lub odebranie stronie uprawnienia a w tym zakresie pozostają 

niedające się usunąć wątpliwości co do stanu faktycznego wątpliwości te są rozstrzygnięte na 

korzyść strony dla tego skargę uznaje się za zasadną.”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (6) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Edward Urbańczyk 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zasadności skargi. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej - zasadność skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

PRZECIW (10) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała nie została podjęta.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie bezzasadności skargi. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej - bezzasadność skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka 

PRZECIW (2) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Hubert Handy 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej – (bezzasadność skargi) została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/498/23 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Rozpoczęcie punktu 22:12, zakończenie punktu 43:50. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3128/51, nr 3133/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

 

Wywiązała się dyskusja w tematach ceny wywoławczej w sprawie sprzedaży działek, 

przeznaczenia do sprzedaży za dużej ilości działek, procedury sprzedaży działek, długiego 

czasu pomiędzy zgodą Rady na zbycie nieruchomości a przetargiem, realizacji budżetu i 

przygotowania nieruchomości do sprzedaży, czasu na zgromadzenie dokumentacji, braku 

zainteresowania zakupem działek w poprzedniej kadencji, wpływów do budżetu z tytułu 

sprzedaży nieruchomości, niskiej kwoty za m² ze sprzedaży nieruchomości, wydzielania 1/3 

części działki na drogę wewnętrzną, zrealizowania zaplanowanej kwoty w budżecie za 

sprzedaż nieruchomości w kwocie 3,5 mln zł, wyceny nieruchomości dokonanej przez 

rzeczoznawcę, remont ul. Spokojnej zaplanowanej do wykonania w 2024 roku, pozyskania 

środków z tytułu sprzedaży nieruchomości, poprawy budżetu do uwag RIO, przygotowanych 

działek do sprzedaży, przygotowanej działki do sprzedaży na ul. Długosza, zapewnienia 
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środków zaplanowanych w budżecie z tytułu sprzedaży nieruchomości, potwierdzenia 

sprzedaży działek na kwotę ponad miliona zł. 

 

W dyskusji wzięli udział : 

 Radny Edward Urbańczyk 

 Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny 

 Przewodnicząca Maria Głos 

 Radny Tomasz Kostyra 

 Radny Karol Klony 

 Radny Łukasz Kuczek 

 Radny Paweł Wanot 

 Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

 Naczelnik Wydziału Budżetu Beata Szczygieł 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3128/51, 

nr 3133/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (3) Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Noras 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3128/51, 

nr 3133/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/499/23 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Rozpoczęcie punktu 43:51, zakończenie punktu 01:04:15. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3129/51, nr 3130/51, nr 3131/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa 

własności działki nr 3132/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. 

Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3129/51, 

nr 3130/51, nr 3131/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności działki nr 3132/51 

stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (3) Bogusław Noras, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3129/51, 

nr 3130/51, nr 3131/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności działki nr 3132/51 

stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach.została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/500/23 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3123/51, nr 2125/51, nr 2126/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa 

własności działki nr 3124/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. 

Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3123/51, 

nr 2125/51, nr 2126/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności działki nr 3124/51 

stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (4) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3123/51, 

nr 2125/51, nr 2126/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności działki nr 3124/51 

stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/501/23 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 2122/51, nr 2127/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 2122/51, 

nr 2127/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (4) Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 2122/51, 

nr 2127/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/502/23 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3117/51, nr 3119/51, nr 3120/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa 

własności działki nr 3118/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. 

Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3117/51, 

nr 3119/51, nr 3120/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności działki nr 3118/51 

stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (4) 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3117/51, 

nr 3119/51, nr 3120/51 wraz z udziałem po 1/3 części prawa własności działki nr 3118/51 

stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 
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Uchwała otrzymała numer CII/503/23 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3116/51, nr 3121/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3116/51, 

nr 3121/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (4) Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3116/51, 

nr 3121/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/504/23 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3111/51, nr 3115/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 

3113/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3111/51, 
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nr 3115/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 3113/51 stanowiącej 

drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (5) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3111/51, 

nr 3115/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 3113/51 stanowiącej 

drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/505/23 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3010/51, nr 3112/51, nr 3114/51 położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3010/51, 

nr 3112/51, nr 3114/51 położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9)n Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (6) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3010/51, 

nr 3112/51, nr 3114/51 położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/506/23 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3090/51, nr 3092/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 

3094/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3090/51, 

nr 3092/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 3094/51 stanowiącej 

drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (4) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3090/51, 

nr 3092/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 3094/51 stanowiącej 

drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/507/23 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3091/51, nr 3093/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 
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Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3091/51, 

nr 3093/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (6) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3091/51, 

nr 3093/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/508/23 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3083/51, nr 3089/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3083/51, 

nr 3089/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 
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PRZECIW (6) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3083/51, 

nr 3089/51, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/509/23 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z 

działek nr 3084/51, nr 3088/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 

3085/51 stanowiącej drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej 

wydała opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3084/51, 

nr 3088/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 3085/51 stanowiącej 

drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (5) Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kuczek 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 3084/51, 

nr 3088/51, wraz z udziałem po ½ części prawa własności działki nr 3085/51 stanowiącej 

drogę wewnętrzną, położonych przy ul. Spokojnej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer CII/510/23 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2023-2029. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował, że Komisja Budzetu i Samorządności 

nie wydała opinii. 

Naczelnik Wydziału Budżetu Beata Szczygieł omówiła projekt uchwały. 

Wywiązała się dyskusja w tematach dokument potwierdzającego przyznanie dotacji, 

podpisania umowy, przekazania środków, spotkania z przedstawicielami Stowarzyszenia 

MKS, rozmów prowadzonych ze stowarzyszeniem, opieki żłobkowej i przedszkolnej, 

stanowiska przedstawicieli klubu, rozgrywek klubowych, koncepcji przebudowy stadionu. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radna Elżbieta Ostrowska 

 Kierownik Referatu Środków Zewnętrznych Łukasz Skwara 

 Radny Paweł Wanot 

 Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny 

 Radny Edward Urbańczyk 

 

Radny Edward Urbańczyk zgłosił wniosek o dopuszczenie do głosu Wiceprzewodniczącego 

Zarządu MKS Lędziny. 

 

Kierownik Łukasz Skwara przedstawił kwotę dofinansowania, środków finansowych na 

funkcjonowanie przez 3 lata Żłobka, oraz terminu wykonania adaptacji pomieszczeń. 

 

Przewodnicząca poddała [pod głosowanie wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o dopuszczenie do głosu Wiceprezesa Zarządu MKS Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Hubert Handy, Bogumiła Stolecka 
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Wywiązała się dyskusja w tematach przyznanych środków, zapotrzebowania na miejsca w 

Żłobkach, zagospodarowania budynku przy ul. Stadionowej, stanu budynku, wysokości 

dofinansowania – 100% dofinansowanie, przeprowadzenia generalnego remontu w budynku 

przy ul. Stadionowej, stworzenia zaplecza technicznego dla klubu, rozbudowy szkoły SP2, 

historii Klubu MKS, przebudowy stadionu oraz  kosztów na przebudowę stadionu, 

postawienia zabudowy kontenerowej, rozbudowy oraz lokalizacji Żłobka, zaplecza socjalnego 

dla MKS, trwałości kontenerów, pilnowania inwestycji, uchybień przy rozbudowie SP2, 

zatrudnienia nowych pracowników w Żłobku, rozbudowy budynku przy ul. Paderewskiego, 

budowy piętrowego przedszkola przy ul. Paderewskiego, dobudowania piętra do 

powstających oddziałów przedszkolnych przy szkole podstawowej nr 2, rozgrywanych 

mieczów przez dzieci trenujące w MKS, wykonania Żłobka na ul. Lipowej, zapewnienia 

zaplecza dla MKS, funkcjonowania klubu i środków zdobytych na funkcjonowanie, 

rozgrywek zaplanowanych w następnym sezonie, licencji otrzymanej przez klub, 

wprowadzenia środków z dofinansowania do WPF, zabezpieczonych środków na zrobienie 

projektu , przyznawanej licencji dla klubu, wykonania projektu na rozbudowę stadionu, 

różnic finansowych przedstawionych przez projektanta a środkami zabezpieczonymi w 

budżecie, wysokich kosztów zagospodarowania budynku przy ul. Stadionowej, umowy na 

zajmowanie pomieszczeń zawartych pomiędzy dyrektorem przedszkola a klubem, remontu 

budynku przy ul. Stadionowej, który jest wydatkiem bieżącym, zabezpieczenia personelu, 

warunków, które trzeba spełnić, aby jednostka mogła funkcjonować, segmentów i możliwości 

rozbudowy tych segmentów, rekrutacji do Żłobka, zabezpieczenia środków w roku obecnym 

oraz zabezpieczenie środków na rok następny, dofinansowania w kwocie 200 zł dla 

prywatnego Żłobka, utworzenie Żłobka przy ul. Lipowej, umiejscowienia Żłobku w budynku 

przy stadionie, wybudowania za dużego budynku dla klubu i zagospodarowania pomieszczeń 

na przedszkole oraz Żłobek, braku zgody przez część rady na budowę oddziałów 

przedszkolnych przy SP2, przystosowywania starych budynków na potrzeby placówek, braku 

spełnionych wymogów bezpieczeństwa w tych budynkach, wysokich kosztów przystosowania 

budynków pod względem przepisów bezpieczeństwa i przeciw pożarowych, zapewnienie 

funkcjonowania MKS. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Edward Urbańczyk  

 Radny Tomasz Kostyra 
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 Radny Karol Kolny 

 Radny Sebastian Zimnal 

 Radny Łukasz Kuczek 

 Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

 Radny Paweł Wanot 

 Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny 

 Radny Bogusław Dzierżak  

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji i dopuszczenie do głosu 

przedstawiciela MKS. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny o zakończenie dyskusji i dopuszczenie do głosu przedstawiciela MKS.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 

PRZECIW (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Kostyra, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Hubert Handy 

 

Wobec negatywnego przegłosowania wniosku Przewodnicząca powróciła do dyskusji. 

 

Radni podjęli rozmowy w tematach wybudowania budynku przy ul. Stadionowej przez Klub 

Górnik Lędziny, umiejscowienia Klubu we własnym budynku, przeniesienia MKS do 

postawionych kontenerów z zapleczem sanitarnym, braku informacji o kosztach i terminach 

powstania zaplecza dla klubu, braku środków na remont budynku przy ul. Lipowej, licencji 

dla klubu MKS, konsultacji z Klubem założeń do projektu, analizy potrzeb klubu, 

zabezpieczenia środków w budżecie i WPF, braku przeznaczenia 200 tys. na działalność 

stowarzyszeń sportowych,   
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W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Edward Urbańczyk 

 Radny Paweł Wanot 

 Radny Tadeusz Ingram 

 Radny Bogusław Noras 

 Radny Karol Kolny 

 Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

 Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny 

 Radny Łukasz Kuczek 

 

Przewodnicząca udzieliła głosu przedstawicielowi MKS. 

Przedstawiciel wypowiedział się w temacie złego stanu technicznego budynku, utrzymania 

czystości w budynku przy ul. Stadionowej, przychylności klubu dla koncepcji kontenerów, 

projektu konfiguracji pod potrzeby działalności sportowej, konsultacji w sprawie projektu 

obiektu sportowego, kosztów powstania kontenerów i infrastruktury techniczno-sanitarnej, 

umiejscowienia MKS w momencie rozpoczęcia remontu pomieszczeń pod MKS,  

 

Początek wypowiedzi 2: 27:28, zakończenie wypowiedzi 2:37:47. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2023-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (9) Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Hubert Handy 

Radny Hubert Handy poinformował, że był przeciw. 
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Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 

2023-2029 nie została podjęta. 

Rozpoczęcie punktu 01:17:10; zakończenie punktu 2:39: 13 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok. 

Naczelnik Wydziału Budżetu Beata Szczygieł w imieniu Burmistrza Miasta zgłosiła 

autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu w załączniku nr 4 planowane zadania majątkowe 

zadania pod nazwą adaptacja budynku przy ulicy Stadionowej na żłobek miejski w Lędzinach 

w kwocie 123 tysiące zł. 

Przewodnicząca zapytała o przeszacowanie efektywne oświetlenie w szkołach podstawowych 

Naczelnik Wydziału Budżetu Beata Szczygieł poinformowała, że Gmina otrzymała 

dodatkowe środki stąd osiągnięte oszczędności. 

Naczelnik Wydziału Budżetu przedstawiła zmiany do projektu budżetu. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (10) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok nie została podjęta. 

Rozpoczęcie punktu 02:39:14; zakończenie punktu 2:45:45. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca poprosiła Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury Joachima Krzyka. 

Radni zadali pytania Dyrektorowi w tematach zmiany strukturalnej w zakresie zatrudnienia, 

wystąpienia o dofinansowanie do instytucji zewnętrznych, pozyskanych środków od innych 

podmiotów instytucji kultury. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury wyjaśnił że został powołany kierownik ds. 

organizacyjnych, dyrektor instytucji kultury może dowolnie kształtować zatrudnienie ze 

względu na wolny wakat zostało utworzone stanowisko kierownika ds. organizacyjnych, 

podejmowane próby pozyskania środków z Narodowego Centrum Kultury, gdyż Narodowe 

Centrum Kultury ogłasza konkursy. Przy dotacjach preferowane są gminy wiejskie. Złożono 

wniosek w konkursie Ministerstwa Kultury na środki w wysokości 3,5 mln zł dla instytucji  

posiadających budynki zabytkowe. 

Pomiędzy Przewodniczącą Marią Głos, Radnym Pawłem Wanot, Radnym Łukaszem 

Kuczkiem, Radną Elżbietą Ostrowską, Wiceprzewodniczącym Szymonen Simonicz, Radną 

Anną Wysocką, Radny Karol Kolny a Dyrektorem Joachimem Krzykiem wywiązała się 

dyskusja w tematach środków na wynagrodzenia, czasu pracy Dyrektora, utworzenia 

stanowiska kierownika do spraw organizacyjnych, składania wniosków o dofinansowania, 

niskich środków na funkcjonowanie jednostki, pikników zorganizowanych w roku 2022, 

działalności wydawniczej, realizacji działalności statutowej Miejskiego Ośrodka Kultury, 

inicjowania działań kulturalnych, Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury, prowadzenia zajęć w 

różnych sekcjach, naboru na stanowisko kierownicze w Miejskim Ośrodku Kultury, 

harmonogramu organizacji pikników, konsultacji organizacji pikników z radnymi, aby nie 

kolidowały ze sobą terminy, poszukiwania i promowania nowych talentów, błędów 

formalnoprawnych w Statucie, współpracy z nauczycielami podczas organizacji wakacji, 

wspierania młodych talentów, zajęć organizowanych przez Miejski Ośrodek Kultury. 

Rozpoczęcie dyskusji 2:45:46; zakończenie dyskusji 3:31:18. 

 

Radni zgłosili zapytania: 

1. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 1. 

2. ZAPYTANIE radnego Łukasza Kuczka, które stanowi załącznik numer 2. 

3. ZAPYTANIE radnego Łukasza Kuczka, które stanowi załącznik numer 3. 

 

21. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnych: 

1. Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści: „ Wnoszę o wymianę żarówki w 

latarni na parkingu przy ul. Hołdunowskiej 16”. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

 

2. Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści: „Proszę o umieszczenie znaku zakaz 

wjazdu pojazdów powyżej 2,5 t przy wjeździe na osiedle przy ul. Hołdunkowskiej 

14”. 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

 

3. Wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: „ Wnoszę o wyczyszczenie z trawy 

boiska do gry w kosza na osiedlu Centrum I”. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (3) Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

 

Radna Anna Wysocka w ramach oświadczeń radnych odczytała cyt.: „Nie bo tu jest wolne 

wnioski i świadczenia Radnych i w ramach tych oświadczeń radnych chciałam przeczytać 

jeszcze żeby to mi nie umkło bo dyrektor ale dyrektora już nie ma bo zapytałam ostatnio to 

znaczy było to w marcu zapytałam odnośnie tego kierownika w mok-u i dostałam taką 

odpowiedź to tu jest moje oświadczenie żeby proszę przy tak przypomnieć sobie co mi 

odpisał dyrektor mok-u w odpowiedzi na zapytanie radnych miasta Lędziny Anny Wysockiej 

odnośnie stanowiska w Miejskim Ośrodku Kultury kierownik do spraw organizacji informuję 

iż takie stanowisko zostało utworzone w miesiącu lipcu 22 roku i tutaj nie ma że był wolny 
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wakat czy cokolwiek ino zostało po prostu utworzone stanowisko dobrze sam sobie dyrektor 

przeczy Dziękuję” 

 

Przewodnicząca powróciła do przegłosowania wniosków:  

4. Wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: „ wnoszę o usunięcie dzikiego 

wysypiska na Centrum II koło garaży.” 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (3) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Sebastian Zimnal 

 

5. Wniosek Radnego Bogusława Norasa o treści: „Proszę w imieniu swoim i 

mieszkańców ul. 3 maja na zamontowanie luster na skrzyżowaniu ul. 3 maja z 

ulicą Paderewskiego (poprawa bezpieczeństwa)”. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

6. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: „ Wyczyścić nawierzchnię i 

pobocza ul. Zacisze. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 
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7. Wniosek Radnego Karola Kolny o treści: „ Wnioskuję o wykoszenie terenów 

zielonych przy ulicach Różana i Grunwaldzka”. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (2) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

8. Wniosek Radnego Karola Kolny o treści: „Wnioskuję o wyczyszczenie ulic i 

chodników przy ulicach Lewandowskiej, Palmowej, Wandy, Dębowej”. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

9. Wniosek Radnego Huberta Handy o treści: „ Wnioskuję o montaż tablicy z 

nazwą ulica Podgórna”. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

10. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: „ Wniosek o wprowadzenie 

nowego zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa głównego chodnika na os. 

Ziemowit przy ul. Pokoju”. 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

11. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: „Wniosek o wprowadzenie 

nowego zadania inwestycyjnego pn. „remont parkingu na osiedlu Ziemowit”. 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (3) Karol Kolny, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

12. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści:” Wniosek o wprowadzenie 

nowego zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa sieci oświetlenia na ul. 

Oficerskiej (doświetlenie skrzyżowania)”. 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (3) Karol Kolny, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kuczek, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

13. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści:” W związku z brakiem 

zainteresowania kupnem działki przy ul. Długosza ponownie wnioskuję o 
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wycofanie jej ze sprzedaży, podzielenia na ogródki działkowe i sprzedaż 

mieszkańcom w preferencyjnych cenach.”. 

ZA: 4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Maria Głos, Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (5) Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

14. Wniosek Radnego Tomasza Kostyra o treści: „Proszę o wykonanie w ramach 

budżetu miasta wodociągu na ul. Karola Miarki od strony ul. Paderewskiego”. 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (3) Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Karol Kolny 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

15. Wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin o treści: „ Wnosimy o zorganizowanie 

wyjazdu w ramach (koloni lub obozu) dla dwójki uczniów ze SP nr 1 w 

Lędzinach. Są to dwaj bracia (którzy ostatnio stracili dwoje rodziców) Źródło 

finansowania rezerwa Pani Burmistrz lub „Alternatywne formy spędzania 

wolnego czasu”. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 
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16. Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o treści: „ Wniosek o skrócenie progu na 

ulicy Folwarcznej przy jego wymianie jako uszkodzonego. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

Radny Karol Klony wygłosił oświadczenie cyt.: „Dziękuję pani przewodnicząca ja w ramach 

oświadczeń w imieniu W imieniu mieszkańców ulicy Zamoście ostatnio na komisji 

kwietniowej bodajże rewizyjnej Nie składałem wniosku odbyło się to na zasadzie informacji 

mieszkaniec mnie poprosiłby by miejsce przy krzyżu zostało oczyszczone pozamiatane 

obkoszone zapisał to Pan naczelnik potwierdził że zlecą takie roboty no mieszkańcy dziękują 

że się nic nie zrobili w tym temacie Zresztą tak mówiłem że ciężko będzie jakkolwiek 

zachęcić was do jakiejkolwiek pracy druga sprawa przystanek na Ziemowicie skończony dwa 

miesiące temu też naczelnik zapisywał o usunięcie płyt Nie składałem wniosku po prostu w 

ramach informacji że należałoby tam już po dwóch miesiącach pozbierać te stare płyty i 

uporządkować ten teren bo już najwyższy czas do dzisiaj do dnia dzisiejszego nie jest tam nic 

zrobione Kolejna sprawa obkaszanie miasta wielu ludzi już zaczyna bulwersować to że 

miasto nie jest koszone prosiłem na komisji rewizyjnej i byście Szanowni państwo w urzędzie 

miasta na stronach miasta napisali co macie w zamyśle Dlaczego nie kosicie informacja dla 

mieszkańców że od też naczelnika informacja że od czerwca wchodzi firma i będzie kosić No 

zobaczymy czy tak faktycznie będzie bo czekamy czekamy z utęsknieniem na na wykaszanie 

poboczy bo już są tak trawy wielkie że mieszkańcy mieszkańców już głowa zaczyna boleć 

Znowu ten sam problem wracamy aż zrobi się śmiesznie że radny jest prowadzenie do tego że 

musimy składać wnioski by coś wykosić to radni nie podejmują decyzji ta decyzja jest 

podejmowana tutaj w urzędzie i z tego właśnie dlatego właśnie prosiłem byście napisali Co 

wam tkwi dlaczego jest tak a nie inaczej Dlaczego nie kosicie nie wiem no to są wasze to są 

wasze decyzje Nie nasze tak jak wielka będzie jeszcze jedno chciałbym zaprotestować 

Mówiłem to już na komisji rewizyjnej i chciałbym też zwrócić uwagę rodziców na to gdzie są 

im proponowane proponowane ich ich pociechom dzieciom przedszkolnym w tym temacie 
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przypomnę o sytuacji która miała 11 maja 2023 roku w kinie zostały zaproszone dzieci 

przedszkolne to nie były dzieci ósmoklasiści którzy mają już troszkę pojęcia tylko dzieci 

przedszkolne na niewinne spektakle kinowe za darmo puszczano im bajeczki a zorganizowała 

to Fundacja Polska Bezgotówkowa na których poza propozycjami kinowymi przygotowała 

dla widzów także garść wiedzy na temat innowacyjnych form płatniczych szanowni państwo 

ja się zaczynam was obawiać jak patrzę co się robi za granicą by małoletnim małym dzieciom 

które nie mają pojęcia jeszcze o sytuacji przekazujecie informacje dosyć dosyć istotne nie 

ciekawe czy ta fundacja na pewno współpracuje z rządem bo rząd bardzo usilnie działa w 

kontekście właśnie bezgotówkowości jakie zagrożenia płyną czy w ogóle ktoś sobie zdaje 

sprawy ile nam daje dzisiaj gotówka gotówka równa się wolność tak jeżeli jakakolwiek 

będzie sytuacja patowa na rynku finansowym dzisiaj mając gotówkę idziemy do tego banku i 

wypłacamy tą gotówkę jeżeli tej gotówki nie będzie a do tego wszystko zmierza Jeżeli nie 

obronimy to nie będzie tej Wolności oni będą nam decydować ile faktycznie jesteśmy warci 

ile mamy nie będzie co wybierać a tutaj już od małego pokolenia się zaczyna i wpaja się 

jakieś idee za granicą takie spektakle już zaczynają tworzyć transwestyci tak przychodzą mi w 

przedszkolach pokazują dzieciom że to jest nic złego za 5-10 lat może w Lędzinach będziecie 

takich zapraszać bo jak to zostało stwierdzone komisji ale oni zapłacili nieważne zapłacili kto 

dopuścił do takich rzeczy przychodzą dzieci przedszkolne co te dzieci mogą na ten temat 

powiedzieć ale co im zostało puszczone co im zostało wpojone ja już nie wchodzę Ale mogę 

sobie przypisać dopowiedzieć bo wiem w którym kierunku dzisiaj ten świat zmierza i z czym 

Walczymy o ile dorośli ludzie potrafią się z tym już zaczynają widzieć i zaczynają wypłacać 

gotówkę to mamy pierwszy przykład czym więcej teraz gotówki ludzie wypłacają No to nam 

kolejne obłożenia dali 20 zł za to że czy 10 zł za to że wybieramy gotówkę po to żeby nam ją 

obrzydzić za opłaty za wybieranie z bankomatu Za chwilę wszyscy będą powoli się likwiduje 

bankomaty a tutaj się małym dzieciom wpaja takie takie nowinki Dla mnie to jest 

niedopuszczenie i naprawdę Szanowni państwo urzędnicy No nie wpuszczajcie każdego kto 

zapłaci za za salę widok wojskową kinową bo on zapłacił i będziemy to dzieciom pokazywać 

dziękuję” 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek: 

17. Wniosek Radnego Tomasza Kostyra o treści: „ Wnoszę o wykoszenie poboczy i 

uprzątniecie terenu na osiedlu Rachowy przed procesja Bożego Ciała. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Tadeusz Ingram, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2) Bogumiła Stolecka, Sebastian Zimnal 

 

22. Komunikaty i informacje. 

Przewodnicząca poprosiła radnych o zgłoszenie się radnych do komisji opiniującej ławników. 

Zgłosił się radny Szymon Simonicz, Radny Łukasz Kuczek, radny Edward Urbańczyk, Radny 

Bogusław Dzierżak. 

Wiceprzewodniczący odczytała zaproszenie cyt.: „ja mam zaproszenie dyrektor Miejskiego 

przedszkola z oddziałami integracyjnymi nr 2 w Lędzinach rada pedagogiczna i rada 

rodziców zaprasza radnych miasta niedzielna festyn rodzinny pod honorowym patronatem 

Burmistrz Miasta Lędziny w ramach alternatywnych form spędzania wolnego czasu to jest 15 

czerwca 2023 roku o godzinie 15 ważna informacja prosimy o potwierdzenie przybycia do 7 

czerwca 2023 roku jest dużo atrakcji dla każdego coś miłego dobrze.” 

 

23. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 18:24 obrady CII 

Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady CII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

https://www.youtube.com/watch?v=oSgcQH7uveo&t=12675s 

Przewodnicząca Rady Miasta 

Maria Głos  

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=oSgcQH7uveo&t=12675s

